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Interpelacja 

w sprawie poprawy nawierzchni ul. Pomarańczowej 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

 

W imieniu mieszkańców ul. Pomarańczowej zwracam się z prośbą o poprawę stanu 

nawierzchni ul. Pomarańczowej. Mieszkańcy ulicy już niejednokrotnie zwracali uwagę  

na istniejący problem. W wyniku działania służb Prezydenta wyrwy w ulicy zostały 

częściowo zasypane. Praca nie została chyba jednak wykonana rzetelnie, gdyż po pierwszym 

deszczu nie było już widać praktycznie żadnych jej efektów. Najgorsza sytuacja jest w rejonie 

posesji Nr 2, 3 i 4. Mieszkańcy mają ogromny problem z przemieszczaniem się pieszo  

po ulicy. Podczas deszczy i po nich istnieje także problem nawet przejazdu samochodami, 

gdyż grzęzną w wszechobecnym błocie.   

W załączeniu dokumentacja fotograficzna. 

Uprzejmie proszę Pana Prezydenta o interwencję w przedstawionej sprawie.  

          

Małgorzata Stefanowska     


